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Memo 

 

Aan : Raadsfractie VVD Overbetuwe 

Van : College van burgemeester en wethouders 

Ons kenmerk : 15int01200 

Datum : 2 april 2015 

Betreft : Beantwoording schriftelijke vraag S-193 

 

Op 30 maart zijn per e-mail schriftelijke vragen gesteld over de procedure verwerving Land van 

Tap door Jose Rouwenhorst van de fractie VVD met het oog op de raadsvergadering van 7 april. 

In deze memo worden de vragen beantwoord.  

 

Inleiding fractie VVD 

‘De VVD is van mening dat de aankoop van het Land van Tap van strategisch belang is en steunt 

dat ook, echter over de totstandkoming van de kooprijs zijn er grote vraagtekens, mede  

ingegeven door de aan de Raad verstrekte taxatierapporten. De vragen: Tijdens de behandeling 

van de voorronde "Aankoop Land van Tap" heeft de wethouder een aantal vragen niet of slechts 

deels beantwoord. De antwoorden zijn relevant voor de raadsbehandeling. 
 

1. Is al voor de verkiezingen door de wethouder Van Baal gesproken met de familie Tap of 
enkele(n) van hen?  

Er is door wethouder J. van Baal medio augustus 2011 voor het laatst functioneel 
gesproken met de complete familie Tap. In de jaren daarna tot de verkiezingen van 2014 
zijn er regelmatige toevallige ontmoetingen geweest met leden van de familie Tap in het 
kader van bijeenkomsten zoals van LTO, Park Lingezegen, pronkzittingen, begrafenissen 
enz. enz. 

2. Is er toen ook gesproken over een mogelijke prijsindicatie?  

Er is na september 2011 en tot de verkiezingen in 2014 nooit gesproken over een 
mogelijke prijsindicatie. 

3. Is het juist dat de wethouder, zonder aanwezige ambtenaren, de gesprekken (of een deel 
ervan) met de familie Tap heeft voortgezet, wat uiteindelijk heeft geleid tot de overeenkomst?  

Dat is juist. De betrokken ambtenaren zijn door de wethouder geïnformeerd tijdens het proces 
en hebben de wethouder geadviseerd in de totstandkoming van het onderhandelingsresultaat. 
Na overeenstemming over de prijs hebben de ambtenaren met de familie Tap de 
afspraken uitgewerkt in een overeenkomst.     

4. Is juist dat deze procedure en het zelfstandig voeren van de gesprekken past binnen de 
afspraken daarover zijn gemaakt?   

Ja. Zowel de procedure als het zelfstandig voeren van gesprekken door de wethouder zijn 
expliciet aan de orde geweest in het college.   
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